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A visual masterpiece featuring more than 100 works of breathtaking new art, Journey
to Chandara joins the original Dinotopia: A Land Apart from Time and Gurney's two
other series creations, Dinotopia: The World Beneath and Dinotopia: First Flight, in
exploring a fully rendered world, complete with its own language, geographic locations
and history and confluence of cultures and characters. In the spirit of Marco Polo and
Gulliver's Travels, Journey to Chandara recounts the journal entries and adventures of
explorer Arthur Denison and dinosaur Bix as they explore the exotic eastern realm of
James Gurney's Dinotopia.
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评论

太震撼，太精美了！！！果然绘本是凡尔纳式冒险故事的最佳表达，幻想写作中，一个
几乎只有美丽事物的幻想世界似乎极难表现，但也可能只是方式没选对而已。这本画册
想象之宏大设计之精细，已经模糊了想象和记叙的边界，对于如此的精品，我等只能膜
拜

-----------------------------
然而我最后也没有成为一名古生物学家 伤心（我连叶肢介跟球接子都分不清
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-----------------------------
小时候新华书店看过
没买。遗憾。留下深刻印象的恐龙王国设定集，几年后央视八套引进电视剧。暑假的下
午，和奶奶一起看

-----------------------------

-----------------------------
一共四本，共九百元。

-----------------------------
orientalist过头了

-----------------------------
佩服作者的脑洞和精细画工！

-----------------------------
绝对棒~！

-----------------------------
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